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Από το υπ’ αριθ. 20/2007 πρακτικό συνεδρίασης 
του Δημοτικού Συμβουλίου του Δήμου Βέροιας 

 
Αρ. απόφ. 561/2007 
                                                      

Π ε ρ ί λ η ψ η 
Έγκριση μετάβασης εξαμελούς επίσημης 
αντιπροσωπείας του Δήμου στη 
Φιλαδέλφεια των Η.Π.Α. 

 
       Σήμερα 8 Οκτωβρίου του έτους 2007 ημέρα της εβδομάδας Δευτέρα και ώρα 
20:00 συνήλθε σε τακτική συνεδρίαση το Δημοτικό Συμβούλιο στην αίθουσα 
συνεδριάσεων του Δημοτικού Συμβουλίου Βέροιας, Μητροπόλεως 46, στο 
Δημαρχείο, ύστερα από την με ημερομηνία 4-10-2007 γραπτή πρόσκληση του 
Προέδρου που δόθηκε σ’ όλους τους Συμβούλους, τους Προέδρους Τοπικών 
Συμβουλίων και στον Δήμαρχο σύμφωνα με το άρθρο 95 του Ν. 3463/2006 «Κύρωση 
του Κώδικα Δήμων και Κοινοτήτων. 

 Αφού διαπιστώθηκε  ότι παραβρίσκεται η Δήμαρχος και ότι υπάρχει νόμιμη 
απαρτία αφού επί συνόλου 27 μελών βρέθηκαν παρόντα  23 μέλη. 

          Παρόντες                                       Aπόντες                    Παρόντες  Πρόεδροι 
                                                                                                   Τοπικών Συμβουλίων 

1. Μ. Σουμελίδης Γ. Κάκαρης Η. Σοφιανίδης 
2. Δ. Δάσκαλος Σ. Παναγιωτίδης  
3. Τ.  Χατζηαθανασίου Ι. Ακριβόπουλος  
4. Γ.  Μιχαηλίδης Γ. Ορφανίδης Απόντες Πρόεδροι Τ.Σ. 
5. Π. Παυλίδης   Σ. Διαμαντής 
6. Π. Τσαπαρόπουλος   Ι. Καπετανίδης 
7. Σ. Μηλιόπουλος   Σ. Κρομμύδας 
8. Ν. Μωυσιάδης   Π. Ποταμόπουλος 
9. Α. Δελαβερίδης   Π. Πιτούλιας 

10. Α.  Τσιάρας   Γ. Μανακούλης 
11. Ν. Τσιαμήτρος   Β. Ρήσσου 
12. Ν. Μαυροκεφαλίδης   Ι. Ταρασίδης 
13. Κ. Συμεωνίδης    
14. Μ. Τρανίδης ΣΗΜΕΙΩΣΗ: 1) Κατά την προ ημερήσιας διάταξης συζήτηση 

αποχώρησε ο κ. Χ. Γεωργιάδης.  
2) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 549/2007 απόφασης 
αποχώρησε ο κ. Π. Τσαπαρόπουλος. 
3) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 551/2007 απόφασης 
προσήλθε ο κ. Π. Τσαπαρόπουλος. 
4) Κατά  τη  συζήτηση της υπ’ αριθ. 553/2007 απόφασης 
αποχώρησε ο κ. Τ. Χατζηαθανασίου. 

15. Α. Παπαστεργίου 
16. Χ. Σκουμπόπουλος 
17. Χ. Γεωργιάδης 
18. Β. Γιαννουλάκης 
19. Ε. Σοφιανίδης 
20. Μ. Σακαλής 
21. Μ. Τσιαμήτρου-Καραχατζή 5) Κατά  τη  συζήτηση της υπ’ αριθ. 559/2007 απόφασης 

αποχώρησαν οι κ.κ. Σ. Μηλιόπουλος, Α. Τσιάρας, Α. 
Παπαστεργίου. 
6) Κατά  τη  συζήτηση της υπ’ αριθ. 561/2007 απόφασης 
προσήλθαν οι κ.κ. Α. Τσιάρας, Α. Παπαστεργίου. 
7) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 565/2007 απόφασης 
αποχώρησε ο κ. Μ. Τρανίδης. 
8) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 572/2007 απόφασης 
αποχώρησε ο κ. Π. Τσαπαρόπουλος. 
9) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 573/2007 απόφασης 
προσήλθε ο κ. Π. Τσαπαρόπουλος. 
10) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 573/2007 απόφασης 
προσήλθε ο κ. Ε. Σοφιανίδης. 

22. Ε. Γουναράς 
23. Ι. Καλαϊτζίδης 



Στη συνέχεια ο πρόεδρος εισηγούμενος το 10ο θέμα της ημερήσιας διάταξης 
έθεσε υπόψη του συμβουλίου το από 3-10-2007 εισηγητικό σημείωμα της Δημάρχου, 
που έχει ως εξής : 

Το Δημοτικό Συμβούλιο Βέροιας με την 527/07 απόφασή του αποφάσισε 
κατά πλειοψηφία και αποδέχθηκε την πρόσκληση της εφημερίδας «The Hellenic 
News of America» για την αποστολή επίσημης αντιπροσωπείας του Δήμου Βέροιας 
στις εκδηλώσεις που διοργανώνει από τις 9 έως 14 Νοεμβρίου 2007 στην πόλη 
Φιλαδέλφεια των Η.Π.Α. για τον εορτασμό των 20 χρόνων παρουσίας και προσφοράς 
της στην Ελληνική παροικία της Αμερικής. 

Με τις διατάξεις του  άρθρου 93 του ν 3463/2006 , προβλέπεται ότι ΄΄ Το 
Δημοτικό Συμβούλιο αποφασίζει για κάθε θέμα σχετικό με τις αρμοδιότητες του Δήμου, 
εκτός από τα θέματα που ανήκουν στην αρμοδιότητα του Δημάρχου ή της δημαρχιακής 
επιτροπής…΄΄ 

Στον προϋπολογισμό του Δήμου τρέχοντος  έτους και στον Κ.Α. 00/6421 ΄΄ 
Οδοιπορικά έξοδα και αποζημίωση μετακινούμενων αιρετών ΄΄, υπάρχει γραμμένη 
σχετική πίστωση. 

 Ύστερα  από τα παραπάνω παρακαλείται το Δημοτικό Συμβούλιο να 
αποφασίσει για τον ορισμό των μελών της επίσημης αντιπροσωπείας του Δήμου 
Βέροιας στις εκδηλώσεις που διοργανώνει από τις 9 έως 14 Νοεμβρίου 2007 στην 
πόλη Φιλαδέλφεια των Η.Π.Α. για τον εορτασμό των 20 χρόνων παρουσίας και 
προσφοράς της εφημερίδας «The Hellenic News of America» στην Ελληνική 
παροικία της Αμερικής, ψηφίζοντας και τις σχετικές πιστώσεις εις βάρος των 
ανωτέρω Κ.Α. του προϋπολογισμού του Δήμου τρέχοντος έτους.  
 Και κάλεσε το συμβούλιο ν΄ αποφασίσει σχετικά. 

Δήμαρχος: Ηρθαμε σ΄ επαφή με ταξιδιωτική εταιρεία στην Αθήνα και 
περιμένουμε ένα φαξ, το οποίο θα μας έδινε κάποια επιπλέον εισιτήρια για όποιον 
θέλει να έρθει. Αυτή τη στιγμή όμως, επειδή η προφορική διαβεβαίωση υπάρχει μεν 
από την εταιρεία αλλά δεν έχει έρθει το έγγραφο, είμαστε υποχρεωμένοι να 
κινηθούμε σ΄ αυτό το πλαίσιο. Αν θέλετε κε Σκουμπόπουλε να προτείνετε κάποιον 
από την δημοτική σας ομάδα ή αν κάποιος συνάδελφος θέλει να αυτοπροταθεί για να 
έρθει σ΄ αυτό το ταξίδι. Υπάρχει μία πρόσκληση από την εφημερίδα The Hellenic 
News της Αμερικής για αποστολή μιας επίσημης αντιπροσωπείας του Δ. Βέροιας που 
θα είναι και ο τιμώμενος δήμος της Ελλάδος στον εορτασμό των 20 ετών της έκδοσης 
της εφημερίδας, η οποία είναι αγγλόφωνη, με τεράστια κυκλοφορία στην ομογένεια. 
Πρόκειται να γίνουν εκδηλώσεις με μεγάλο αριθμό ομογενών και η διάρκεια του 
ταξιδιού θα είναι από τις 9 μέχρι τις 14 Νοεμβρίου, θα γίνει ένα μεγάλο γκαλά που 
διοργανώνει η εφημερίδα και στο οποίο θα υπάρχουν υψηλοί προσκεκλημένοι, πλην 
των ομογενών και γερουσιαστές κι εκεί η Βέροια θα παρουσιάσει το βιβλίο 
«Δημήτριος Βικέλας», θα μιλήσουμε για τα 100 χρόνια από τον θάνατο του Βικέλα 
και για τα 100 χρόνια του ποδοσφαίρου ως ολυμπιακού αθλήματος και θα γίνει και η 
παρουσίαση του λευκώματος της πόλης. Θα γίνει συζήτηση για το έτος 2008 
αθλητισμού και νεολαίας και θα έχουμε και κάποια οικονομικά οφέλη. Επίσης θα 
γίνουν επαφές με διάφορες ομάδες των ομογενών με ιδιαίτερα ενδιαφέροντα, είτε 
επιχειρηματικά, είτε τουριστικά, γιατί θα γίνει και παρουσίαση τριών τουριστικών 
πακέτων με μοναδικό προορισμό τη Βέροια ώστε να κερδίσουμε και στον τομέα του 
τουρισμού εκτός των άλλων. Εγώ κύριοι συνάδελφοι, ειδικά γιαυτό το θέμα δεν θέλω 
να λέω πολλά λόγια, θέλω να πω μόνο ότι είναι μία από τις προσπάθειες που γίνονται 
να έρθει από έξω προς τα μέσα θετική δημοσιότητα για την πόλη και το κρίνω πολύ 
σημαντικό. Πιστεύω ότι στην πορεία θα αποδειχθεί το σημαντικό του ταξιδιού και 
του λόγου μου το αληθές. Αυτό όμως που θέλω να συμπληρώσω είναι πως επειδή 
είμαστε υποχρεωμένοι να αποφασίσουμε σήμερα για μία μικρή αντιπροσωπεία, εάν 
οριστικοποιηθεί το θέμα της χορηγίας, πιστεύω ότι θα μπορούσαν να έρθουν μαζί μας 



και κάποιοι συνάδελφοι δημοσιογράφοι από τη Βέροια. Θα έρθουν επίσης και 
επιχειρηματίες από το Επιμελητήριο, έχει προηγηθεί μία συζήτηση κι έχουν 
προηγηθεί κι επαφές μεταξύ των Αμερικανών που είχαν έρθει αλλά νομίζω ότι είναι 
ζητήματα που τα αναφέραμε πολλές φορές και τα συζητήσαμε εδώ. Η διαμονή και 
φιλοξενία εκεί είναι δωρεάν και μακάρι να μπορέσουμε να καλύψουμε και τα 
εισιτήρια. 

Πρόεδρος: Ερωτήσεις. 
Σακαλής: Καταρχήν κε Πρόεδρε στο προηγούμενο Δ.Σ. και με την υπ΄ αριθμ. 

527/07 απόφαση είχαμε εγκρίνει καταρχήν τη μετάβαση επίσημης αντιπροσωπείας 
στη Νέα Φιλαδέλφεια. Στις τοποθετήσεις που είχαμε κάνει, είχαμε μία επιφύλαξη, 
γενικά και ως προς τον τρόπο οργάνωσης της αποστολής αλλά και άλλα θέματα που 
προέκυψαν και δεν υπήρχαν στο προηγούμενο εισηγητικό που πράγματι ήταν πολύ 
μεγαλύτερο από το σημερινό. Σήμερα μ΄ ένα εισηγητικό τριών σειρών καλούμαστε 
να εγκρίνουμε την μετάβαση επίσημης αντιπροσωπείας του Δήμου στη Φιλαδέλφεια. 
Όταν είχαμε πει ποιοι θα πάνε, η κα Δήμαρχος είπε πως «σήμερα δεν θέλω να 
αποφασίσουμε πόσοι και ποιοι θα πάνε αλλά πρώτα να δούμε πόσα χρήματα θα 
μπορέσουμε να συγκεντρώσουμε από χορηγίες γιατί πιθανότατα ο Δήμος να μην 
επιβαρυνθεί ούτε ένα ευρώ γι’ αυτό το ταξίδι και ότι οι μετακινήσεις, η εκεί διαμονή 
και φιλοξενία προσφέρονται από την εφημερίδα και το μόνο που θα χρειασθεί και 
είναι η μόνη δαπάνη για τον Δήμο είναι τα εισιτήρια. Ετσι, είπατε ότι θα ξανάρθει το 
θέμα στο Δ.Σ. για να το κλείσουμε. Εμείς είχαμε πει ότι δεχόμαστε την πρόταση με 
μία επιφύλαξη ως προς τα αρνητικά και περιμέναμε στο σημερινό συμβούλιο να μας 
φέρετε ένα χρονοδιάγραμμα, μία δράση, τι θα παρουσιάσουμε, πώς θα είναι η 
αντιπροσωπεία κι άλλα πολλά. Μάλιστα τις ίδιες απορίες είχε και ο κ. Ορφανίδης και 
θα δανειστώ και την τοποθέτηση του κ. Χ΄Αθανασίου που είπε: «Είναι σημαντικό να 
το ρισκάρουμε με όποια ομάδα κι αν πάει, σήμερα δεν αποφασίζουμε αν θα 
σχεδιαστεί, θα συζητηθεί και θα συναποφασιστεί». Δεν έχουμε μπροστά μας κανέναν 
σχεδιασμό και με ένα εισηγητικό τριών σειρών θέλουμε να πάμε; Δεν έχουμε 
αντίρρηση αλλά το θέμα είναι αν βρέθηκαν χορηγοί και ποιο είναι το κόστος της 
αποστολής. Είχε πει η κα Δήμαρχος ότι πιθανόν ν΄ ακολουθήσει κι επιχειρηματικός 
κόσμος όπως επίσης ανέφερε και τον τοπικό τύπο. Θα υπάρχουν λοιπόν άτομα από 
τον επιχειρηματικό κόσμο, θα είναι μόνο η αντιπροσωπεία του Δήμου κ.λ.π.; Όλα 
αυτά πρέπει να τα ξέρουμε για να αποφασίσουμε. Εγώ συμφωνώ η αντιπροσωπεία να 
είναι ολιγομελής σε πρώτη φάση, μακάρι να υπάρχει και επιχειρηματικός κόσμος 
γιατί εκεί θα πάνε για καλό και όχι για τουρισμό. 

Δήμαρχος: Πραγματικά θα έπρεπε να δούμε λίγο διαφορετικά αυτά τα 
ζητήματα. Εγώ δεν θέλω να πείτε μπράβο γιατί βγάζουμε την πόλη προς τα έξω, αλλά 
τουλάχιστον σ΄ αυτά τα ζητήματα να είμαστε θετικοί και να συζητάμε. Με ρωτήσατε 
την προηγούμενη γιατί κλήθηκε η Βέροια. Γιατί έχουμε επαφές, έχουμε φίλους, 
έχουμε ανθρώπους που μας στηρίζουν. Είχε πει ο κ. Χ΄Αθανασίου χαριτολογώντας 
πως αν μας καλούσε η CIA πραγματικά όλοι θα λέγαμε όχι. Τώρα μας καλούν οι 
ομογενείς και δεν έχει τίποτα περίεργο όλη αυτή η ιστορία. Κρίνω λοιπόν ότι είναι 
πολύ σημαντικό. Ερχεται τώρα βιαστικά το θέμα, γιατί ξέρετε ότι υπάρχει κι ένα 
ζήτημα χρόνου για τις βίζες. Αν μπορούσαμε να το φέρουμε στο επόμενο Δ.Σ. 
σίγουρα θα σας είχα και το έγγραφο των χορηγιών. Υπάρχει μία προφορική 
διαβεβαίωση για εφτά εισιτήρια, το πρόβλημα όμως είναι ότι εγώ το ζήτησα 
εγγράφως και δεν ήρθε ακόμη ενώ το περίμενα σήμερα και μπορεί τώρα που μιλάμε 
να ήρθε στο φαξ.  Αν έχουμε μία χορηγία εισιτηρίων θα μπορούμε να απλωθούμε 
παραπάνω. Για την ώρα, και σύμφωνα με την πρόσκληση που έγινε και σύμφωνα με 
τους τομείς που πρέπει να καλύψουμε εκεί αφού θα γίνει και μία μεγάλη έκθεση στη 
σάλα όπου θα γίνει η παρουσίαση με τους πλέον των 500 ομογενών και διαφόρων 
άλλων, εκτός από τις επαφές που θα γίνουν με στενότερα τμήματα των ομογενών, θα 



υπάρχει και μία μεγάλη έκθεση φωτογραφίας για τη Βέροια, δηλ. όλο αυτό το πράγμα 
θα είναι αφιερωμένο στη Βέροια, κάτι που είναι σημαντικό. Επειδή μιλάμε για το 
έτος 2008, δηλ. έτος αθλητισμού, ήδη δέχθηκε την πρόσκληση ο πρόεδρος της 
Μπόκα Τζούνιορ, που είναι και δήμαρχος πλέον του Μπουένος Άιρες και ορκίζεται 
τον Ιανουάριο καθώς και ο αντιπρόεδρος της Μπόκα θα έρθει μέσα σ΄ αυτόν τον 
μήνα γιατί σχεδιάζουμε το 2008 να έρθει εδώ να παίξει και η Μπόκα. Θέλουμε να 
κάνουμε μεγάλα γεγονότα και να βγει η πόλη θετικά. Μακάρι να έχετε προτάσεις και 
να τις φέρετε, να συνεργαστούμε και να κάνετε κι άλλα πράγματα. Εγώ σας δίνω ένα 
πολύ μικρό δείγμα όλης αυτής της προσπάθειας που γίνεται ώστε η Αμερική να είναι 
ένα μεγάλο γεγονός και όχι μόνο για τη Βέροια αλλά να έρθει η θετική δημοσιότητα 
για την πόλη από έξω προς τα μέσα. Οι επαφές με το Επιμελητήριο έγιναν με την 
προηγούμενη αποστολή, με τους ανθρώπους που ήταν εδώ στη HELEXPO και ήρθαν 
στη Βέροια μέσω του κ. Κοτρώτσιου που είναι ο διευθυντής της Hellenic News. 
Εκαναν επαφές με τους επαγγελματίες κατά επαγγέλματα, δηλ. είδαν τους 
μαρμαράδες, είδαν τους κονσερβοποιούς ροδακίνων κ.λ.π. κι έκλεισαν διάφορες 
συμφωνίες. Τον Απρίλιο επίκειται και μεγάλη έκθεση στην οποία θα εκτεθούν και 
προϊόντα αλλά οι εμπορικές συμφωνίες θα έχουν κλειστεί ήδη στο μεσοδιάστημα του 
τώρα και της έκθεσης του Απριλίου. Δηλαδή είναι έκθεση στην οποία δεν πας για να 
περάσει κάποιος και να σε δει για πρώτη φορά, αλλά έχουν κλειστεί εκ των προτέρων 
από τους διοργανωτές, που είναι ομογενείς, οι συμφωνίες. Υπάρχει μία ιδιαίτερη 
διάθεσή τους να κινηθούν στην ελληνική αγορά γιατί όπως πολύ χαρακτηριστικά 
έλεγαν «κακώς παίρνουμε προϊόντα από εδώ κι από εκεί όταν η πατρίδα έχει αυτές 
τις εξαγωγές κομπόστας και κακώς παίρνουμε π.χ. από τη Χιλή». Γίνεται μία 
προσπάθεια, θα  παρουσιαστούν όπως είπαμε τρία τουριστικά πακέτα, θα γίνει μία 
συζήτηση για όλα τα ζητήματα της ανάπτυξης. Σε πρώτη φάση προτείνω να είναι 
κάποιος από εσάς και βλέπουμε στην πορεία αν έχουμε άλλη δυνατότητα. Ας 
λειτουργήσουμε κάπως πυροσβεστικά αφού δεν μπορούσαμε μέχρι αυτή τη στιγμή να 
έχουμε το φαξ. Όταν έρθει μπορούμε να κάνουμε μία δεύτερη συνεννόηση, να πάρω 
τον κ. Σκουμπόπουλο και τον κ. Ορφανίδη. Εγώ θα έλεγα, εκτός από εμένα που με 
προσκαλούν ως επίσημη προσκεκλημένη, θα πρέπει να είναι για το έτος Βικέλα ο κ. 
Μιχαηλίδης, ο κ. Παυλίδης, εσείς θα μου πείτε ποιος προτίθεται να έρθει, ο κ. 
Συμεωνίδης δεν ξέρω αν μπορεί να συμμετέχει και πιθανότατα ο κ. Παντερμαράκης 
των δημοσίων σχέσεων γιατί πρέπει να στηθούν και διάφορα πράγματα εκεί. 

Πρόεδρος: Τοποθετήσεις. 
Σακαλής: Δεν θέλω να τοποθετηθώ αλλά ρώτησα προηγουμένως, και το λέω 

καλόπιστα, αν βρέθηκαν χορηγοί και είπατε κα Δήμαρχε ότι δεν βρέθηκαν. 
Δήμαρχος: Παραποιείτε τα λεγόμενά μου. Είπα ότι υπάρχει προφορική 

διαβεβαίωση για 7 εισιτήρια αλλά επειδή δεν έχω μάθει στη ζωή μου να μένω στο 
προφορικό, ζήτησα το έγγραφο το μεσημέρι, το οποίο μπορεί και να ήρθε. 

Σακαλής: Αρα γραπτώς δεν έχουμε τίποτα. Ποιο είναι το κόστος αποστολής; 
Θα πάνε 5 από τον Δήμο και πόσοι από τον επιχειρηματικό κόσμο; 

Δήμαρχος: Νομίζω ότι ήμουν σαφής. Αν έρθουν επιχειρηματίες φυσικά θα 
καλύψουν τα έξοδά τους οι ίδιοι. Εμείς μιλάμε για το δημοτικό συμβούλιο κι αν 
έχουμε τις χορηγίες θα μπορεί να έρθει π.χ. και ο πρόεδρος που εκπροσωπεί το 
συμβούλιο ή 2-3 δημοσιογράφοι. Τα εισιτήρια μετ΄ επιστροφής είναι 700 με 800 
ευρώ το άτομο και είναι το μοναδικό έξοδο που έχουμε κι από εκεί και πέρα ο 
καθένας έχει το συνάλλαγμά του. 

Σακαλής: Πόσα άτομα συγκεκριμένα θα πάνε; 
Δήμαρχος: Στην πρώτη πρόταση που κάνω λέω ν΄ αποφασίσουμε για πέντε 

και μακάρι να είναι περισσότεροι. Επειδή υπάρχει το επείγον ζήτημα της έκδοσης 
βίζας, ας είμαστε τακτοποιημένοι για τους πέντε κι αν αύριο έρθει το έγγραφο 
επικοινωνώ με τον κ. Σκουμπόπουλο και τον κ. Ορφανίδη και συνεννοούμαστε.  



Σακαλής: Στην πρόταση της κας Δημάρχου να είναι και ένας δημοσιογράφος 
από οποιοδήποτε τοπικό ΜΜΕ. Προτείνω την κα Μ. Τσιαμήτρου. 

Δήμαρχος: Σας είπα ότι η επίσκεψη εκεί έχει κάποιον συγκεκριμένο 
χαρακτήρα και δεν πρόκειται για διακοπές. Θα μετέχουν λοιπόν οι κ.κ. Γ. 
Μιχαηλίδης, Π. Παυλίδη, Μ. Τσιαμήτρου, Ι. Παντερμαράκης κι εγώ. 

Δελαβερίδης: Απ΄ όσα άκουσα θεωρώ ότι είναι απαραίτητο να πάει και ο 
πρόεδρος της δημ. επιχείρησης Τουριστικής Ανάπτυξης, ο οποίος είναι ο κ. 
Συμεωνίδης. Θα πρέπει οπωσδήποτε να πάει αφού μιλάμε για τουρισμό και είναι ο 
καθ΄ ύλην αρμόδιος. 
 Πρόεδρος: Συμφωνεί το σώμα με την πρόταση της Δημάρχου, όπως 
συμπληρώθηκε από τις προτάσεις των κ.κ. Ι. Καλαϊτζίδη και Α. Δελαβερίδη;  
 Σύμβουλοι: Ναι. 
  Το Δ.Σ. μετά διαλογική συζήτηση, αφού έλαβε υπόψη: 
1.- Το από 3-10-2007 εισηγητικό σημείωμα της Δημάρχου. 
2.- Την με αριθ. 527/2007 απόφασή του, με την οποία εγκρίθηκε η αποδοχή της 
πρόσκλησης της εφημερίδας «The Hellenic News of America» για την αποστολή 
επίσημης αντιπροσωπείας του Δήμου Βέροιας στις εκδηλώσεις που διοργανώνει στις 
9-14 Νοεμβρίου 2007 στην πόλη Φιλαδέλφεια των Η.Π.Α. για τον εορτασμό των 20 
χρόνων παρουσίας και προσφοράς της στην Ελληνική παροικία της Αμερικής, με 
σκοπό την προβολή του Δήμου και των δραστηριοτήτων του για το έτος 2008-Ετος 
Αθλητισμού & Νεολαίας ‘Δημήτριος Βικέλας’- και την εμπορική και τουριστική 
ανάπτυξη της πόλης της Βέροιας.   
3.- Ότι στον προϋπολογισμό του Δήμου έτους 2007 και στον Κ.Α. 00/6421 
«Οδοιπορικά έξοδα και αποζημίωση μετακινουμένων αιρετών» υπάρχει γραμμένη 
σχετική πίστωση. 
4.- Τις απόψεις και προτάσεις της δημάρχου και των δημ. συμβούλων Α. Δελαβερίδη, 
Ι. Καλαϊτζίδη.  
5.- Τις διατάξεις των άρθρων 93  & 140 παρ. 1 του Ν. 3463/2006 (Κ.Δ.Κ.) καθώς και 
του αρ. 3 του Ν. 2685/99 (Φ.Ε.Κ. 35Α΄/18-2-99). 
  

Αποφασίζει Ομόφωνα 
 

 Α) Εγκρίνει τη μετάβαση εξαμελούς επίσημης αντιπροσωπείας του Δήμου 
Βέροιας στη Φιλαδέλφεια των Η.Π.Α. στις 8-15 Νοεμβρίου 2007, προκειμένου να  
παραστεί στις εκδηλώσεις που διοργανώνει στις 9-14 Νοεμβρίου 2007 η εφημερίδα 
«The Hellenic News of America» για τον εορτασμό των 20 χρόνων παρουσίας και 
προσφοράς της στην Ελληνική παροικία της Αμερικής, αποτελούμενη από τους : 
1. Χαρίκλεια Ουσουλτζόγλου-Γεωργιάδη, Δήμαρχο Βέροιας. 
2. Γεώργιο Μιχαηλίδη, Αντιδήμαρχο Νεολαίας & Αθλητισμού. 
3. Παύλο Παυλίδη, δημοτικό  σύμβουλο. 
4. Κων/νο Συμεωνίδη, δημοτικό  σύμβουλο. 
5. Μαρία Τσιαμήτρου-Καραχατζή, δημοτική σύμβουλο. 
6. Ιωάννη Παντερμαράκη, υπεύθυνο Γραφείου Δημοσίων Σχέσεων Δήμου. 
 Β) Εγκρίνει την κάλυψη των σχετικών δαπανών που θ’ απαιτηθούν για τον 
παραπάνω σκοπό. 
 
 



 
Η απόφαση έλαβε αύξ. αριθμό  561 / 2007 

.............................................................................................………................................. 
 Αφού εξαντλήθηκαν τα θέματα της ημερήσιας διάταξης λύθηκε η συνεδρίαση 
συντάχθηκε το πρακτικό αυτό και υπογράφηκε ως εξής: 
 
O  ΠΡΟΕΔΡΟΣ  ΤΑ  ΜΕΛΗ   

 Μ. Σουμελίδης Χ. Σκουμπόπουλος 
 Δ. Δάσκαλος Χ. Γεωργιάδης 

 Τ.  Χατζηαθανασίου Β. Γιαννουλάκης 
ΠΕΤΡΟΣ ΤΣΑΠΑΡΟΠΟΥΛΟΣ Γ.  Μιχαηλίδης Ε. Σοφιανίδης 

 Σ. Μηλιόπουλος Μ. Σακαλής 
 Ν. Μωυσιάδης Μ. Τσιαμήτρου-Καραχατζή 
 Α. Δελαβερίδης Ε. Γουναράς 
 Α.  Τσιάρας Ι. Καλαϊτζίδης 

Ο ΓΡΑΜΜΑΤΕΑΣ Ν. Τσιαμήτρος   
 Ν. Μαυροκεφαλίδης   
 Κ. Συμεωνίδης   
 Μ. Τρανίδης   

ΠΑΥΛΟΣ ΠΑΥΛΙΔΗΣ Α. Παπαστεργίου   
     
     
     
  ΠΡΟΕΔΡΟΙ ΤΟΠΙΚΩΝ 

ΣΥΜΒΟΥΛΙΩΝ 
  

 Η. Σοφιανίδης   
 

Ακριβές απόσπασμα 
Βέροια  12-10-2007 

Η Δήμαρχος 
 
 
 

ΧΑΡΙΚΛΕΙΑ  
ΟΥΣΟΥΛΤΖΟΓΛΟΥ - ΓΕΩΡΓΙΑΔΗ 

 


